



教區聖召委員會



培聖會

### 比賽規則和規例

1. 每組/位參加者可遞交一份參賽作品。
2. 參賽作品必須是原創，及不侵犯他人之版權。
3. 參賽作品內容、設計概念都不能含有淫褻、暴力、色情、誹謗、裸露及不恰當情節。
4. 曾在其他比賽中獲獎作品均不得再參賽。
5. 主辦機構有權使用、出版或展示得獎作品及得獎者資料(包括其姓名、學校名稱等)作教育用途。主辦機構亦可對錯誤資訊與用字作出修改，而不作另行通告或諮詢。
6. 所有呈交作品，無論獲獎與否，概不退回。
7. 主辦機構不會為參賽作品的遺失、損毀、傳遞錯誤及延誤而負責。
8. 違反比賽規則者，主辦機構有權取消其參賽資格。

參賽表格可到教區聖召委員會網頁 <http://dvc.catholic.org.hk> 下載或到：香港干諾道中 15-18 號大昌大廈三字樓本會索取。

### Rules and Regulations of Competition

1. Each participant/group may submit one set of video only.
2. The production must be an original creation and must not infringe on any property-rights.
3. The production must not contain any content of obscenity, violence, pornography, libel, nudity or other inappropriate content.
4. A creation awarded in other competitions cannot be resubmitted into this competition.
5. The organizer has the sole right to use, publish or exhibit the awarded creation and the winner's information (including name, name of school, etc.) for educational purposes. The organizer has the right to amend any wrong information and typo, Notification will not be made on any changes made.
6. No return of any entry will be made, regardless of whether the entry is awarded or not.
7. The organizer will not be responsible for any lost, damaged and delayed entry.
8. The organizer will disqualify any participant violating these rules and regulations.

Registration Form can be downloaded from DVC website: <http://dvc.catholic.org.hk>  
or obtained from DVC Office: 3/F., Grand Bldg., 15-18 Connaught Rd., Central, H.K.